

Referat fra Fællesbestyrelsesmøde

Tirsdag den 14. marts 2023

Julie Ladegaard i stedet for Sarah Haaning
 Afbud fra Steffen Redder, Süleyman Benli

1.	<p>Demokratifitness v. Kirstine og 3 fra ungerådet – Sammen om hinanden. Bestyrelsen havde besøg af Kirstine, som er koordinator for "Sammen om hinanden". De 3 unge, er demokratifitness trænere. Vi lavede øvelser, hvor man skulle have en holdning i at være enig eller i uenig nogen holdningsspørgsmål.</p>
2.	<p>Godkendelse af referat fra den 14. februar 2023</p> <ul style="list-style-type: none"> • Referatet blev godkendt
3.	<p>Orientering – korrespondance – begivenheder.</p> <ul style="list-style-type: none"> • LOF begynder gymnastik i Laden hver fredag formiddag. • 20. marts kl. 18.30 – Lav din egen klokkestreng • 21. marts kl. 19.00 – Live Streaming Århus Universitet. • 23. marts kl. 19.00 – Andre Andersen – Menneskesønnens sidste dage • 26. marts kl. 09.00 – Affaldsindsamling – Vapnagaard • 28. marts kl. 19.00 – Livestreaming Århus Universitet. • 29. marts kl. 16.00 – Herreværelset
4.	<p>Nyt fra Områderne</p> <p>Omr. 79, havde et spørgsmål vedr. Kabine scooter. Anje er ved at kigge på, at der skrives noget ind i ordensreglerne om problemet. Vi havde en lille debat om emnet, og der var mange forskellige holdninger. Spørgsmål, om film på vinduerne – det er for dyrt. Vi vil arbejde videre med det, så vi måske kan få det med i PPV-planen.</p> <p>Omr. 78. De skal afholde Blokmøde for deres beboere.</p> <p>Omr. 74, har i samarbejde med omr. 75, lavet et opslag vedr. sortering af pap og papir, som er omdelt til beboerne i de 2 områder.</p> <p>Omr. 73, bestyrelsen er ved at være i gang igen. Der er fokus på nogle problemer i området.</p> <p>Omr. 72. Har gang i planer med flisebelægning og pavilloner.</p>
5.	<p>Nyt fra helhedsplanen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Godkendelse af referat fra følgegruppen Referatet blev godkendt. • Info fra helhedsplanen. Der er affaldsindsamling den 26. marts. Der er afholdes familieferie, og turen går til Møn. Man kan få ansøgningskema, hos de Bolig sociale medarbejdere.

	<p>6. Orientering og samarbejde – driften – Nicolai</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kort orientering fra driften. Max. 5 min i alt. <p>Blokbede, man går i gang med at lave nogle prøvebede – man starter op i blok 7, som er HB 1-3. Man skal finde 2 blokke mere. Man gør dette, for at finde ud, af hvad der kan gro de forskellige steder. Man vil efter en periode, inddrage bestyrelserne i den videre planlægning.</p> <p>Driften går i gang med reparer parkeringspladser hurtigst muligt. Man vil inddrage bestyrelserne, i arbejdet.</p> <p>Nicolai, er i gang med at lave en plan over de grønne projekter, som driften skal lave. Den skal tages udspring i områdernes markvandring.</p> <p>Der var enighed i bestyrelsen om, om at der skal afholdes et arrangement for alle i bestyrelserne i Laden, hvor driften kan vises deres plan frem.</p> <p>Inden dette, skal Nicolai og Anje lave en procesplan, over hvordan arrangementet skal afholdes.</p> <p>Driften, modtager en del klager fra beboerne over opgaver der ikke bliver løst. Problemet ligger desværre hos vores samarbejdspartnere. Man er ved at rette op på problemet.</p> <p>Nicolai, fortalte, at de har hos SSG har nogle forholdsregler i.f.t. hvornår de kører ud. Det giver nogle problemer. Nicolai vil gennemgå dem, og få lavet en fremadrettet plan.</p>
	<p>7. Nyt fra udvalgene</p> <ul style="list-style-type: none"> • Aktivitetsudvalget – Retningslinjer for aktivitetsudvalget – opdateret (bilag) <p>Bestyrelsen godkendte ændringerne.</p> <p>Alt udsolgt til fastelavn. Det var et godt arrangement og både børn og voksne hyggede sig.</p> <p>Man er i gang med at planlægge et Børnediskotek for børn i alderen 8-12, det bliver afholdt den 31. marts. Der kommer opslag ud i opgangene, snarest muligt</p> <ul style="list-style-type: none"> • TV-udvalget <p>Der var 27 beboerne til Stofas besøg den 7. marts. Udvalget, har holdt møde, og man har besluttet, at en repræsentant fra Stofa kommer til vores bestyrelsesmøde i maj måned og fortæller om Fiber.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Grønt udvalg <p>Intet nyt – man afventer Skitseforslag fra Habitats.</p>
	<p>8. Forretningsudvalget</p> <ul style="list-style-type: none"> • Folehavens Billardklub <p>De har opgivet klubben. Der er nogle andre som evt. gerne vil starte en ny klub op.</p>

	<ul style="list-style-type: none"> • Nytårskur? Nytårskuren bliver rykket til efteråret. Man vil gerne have et oplæg om råderet, det vil Anje gå i gang med at planlægge. • Tryghedsvandring v. Christina Job Det var en god vandring. Man vil til næste gang, blive bedre til at lave optegnelser, over hvor der er problemer. Man vil også spørge ind til de punkter, som bestyrelserne kommer med, så der ikke opstår misforståelser. • Godkendelse af bestyrelseskodeks. Bestyrelsen godkendt det. • Valg til Forretningsudvalget – Årsmødet. Vi havde en snak om, hvem er på valg til Årsmødet, og vi var enige om valgene.
9. Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> • Julie fortalte, at man er i gang med, at planlægge bydelsfest, og hvis man kender nogen, der ønsker at deltager, så kan man kontakte hende.
10. Næste møder	<p>Tirsdag den 11. april – Tirsdag den 9. maj – Tirsdag den 13. juni. - Evt. ekstra møde om budgetterne - JULI -SOMMERFERIE. Alle møder er kl. 17.00 indtil andet aftales.</p>

Referent
Solgerd Jørgensen